



Date: 08/12/1443  
Corresponding to: 07/07/2022

التاريخ: 1443/12/08  
الموافق: 2022/07/07م

## لجنة المراجعة

### Recommendation

### توصية

**Subject: Nomination of the external auditor to review the company's final accounts for the year 2022 AD and quarterly financial statements.**

الموضوع: ترشيح المراجع الخارجي لمراجعة حسابات الشركة الختامية لعام 2022م والبيانات المالية الربع سنوية.

The Audit Committee;

إن لجنة المراجعة ؛

And after reviewing the letters issued by the executive management to several external audit firms to submit their offers in the competition for the nomination of the external auditor to review the final accounts of 2022 and the quarterly financial statements (the second quarter 2022 AD until the first quarter of 2023 AD), including Zakat services, and after reviewing the three received offers from the external audit firms, attached to the recommendation,

وبعد اطلاعها على الخطابات الصادرة من الإدارة التنفيذية لعدة مكاتب مراجعة خارجية لتقديم عروضها في منافسة ترشيح المراجع الخارجي لمراجعة الحسابات الختامية لعام 2022 والبيانات المالية الربع سنوية (الربع الثاني 2022 م وحتى الربع الأول من عام 2023 م) شاملة الخدمات الزكوية ، وبعد مراجعتها للعروض المستلمة من مكاتب التدقيق الخارجي وعددها ثلاثة عروض مرفقة مع التوصية.

The committee recommends the Board of Directors to nominate:

علية توصي اللجنة إلى مجلس الإدارة بترشيح :-

1. Al Azem, Al Sudairi, Al-Shaikh and Partners (Crowe) for SAR 1,600,000 (one million six hundred thousand riyals), due to the firm's experience with SCC and their awareness and knowledge of the major actions that the Company is attempting to improve its financial situation.
2. Ibrahim Ahmed Al-Bassam and Partners (Al Bassam) for SAR 1,130,000 (one million one hundred and thirty thousand riyals), due to the sufficient experience that the firm has to accomplish the required services.

1. العظم والسديري والشيخ وشركاهم (كرو) مقابل 1,600,000 ريال سعودي (مليون وستمائة ألف ريال) ، وذلك بسبب خبرة المكتب في شركة الكابلات السعودية ومعرفتها التامة بالنقاط الجوهرية التي تسعى الشركة لادائها لتحسن وضعها المالي.
2. إبراهيم أحمد البسام وشركاه (البسام) مقابل أتعاب قدرها 1,130,000 ريال سعودي (مليون ومائة وثلاثون ألف ريال) ، وذلك بسبب الخبرة الكافية التي يمتلكها المكتب لاداء المهمة.





3. Kharashi and Partners (Al Kharashi) for a professional fee of SAR 635,000 (six hundred and fifty three thousand riyals), since the firm is qualified to perform the required services.
3. الخراشي وشركاه (الخراشي) مقابل 635,000 ريال (ستمائة وثلاثة وخمسون ألف ريال) ، وذلك لقدرة المكتب من القيام بهذه الأعمال.

**Audit committee members**

**أعضاء لجنة المراجعة**

**Azhar M. Kenji**

**أزهر ميدو كنجي**

**Omar H. Bahathiq**

**عمر حسن باحاذق**

**Nael S. Fayez**

**نائل سمير فايز**

**Ghaith R. Fayez**

**غيث راجي فايز**

